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 :השתתפו
 

  אש העירר -   מר יעקב פרץ

 ן מ"מ ראש העיר סג -   טולדנו מימוןעו"ד 

 חברת מועצת עיר  -  ברגר מירב עטרהעו"ד 

 חבר מועצת עיר  -   ניר אליעו"ד 

 חבר מועצת עיר  -   מר יהודה הרצל

 חבר מועצת עיר  -   מר אילוז רפי

 חבר מועצת עיר  -   מר מנחם יונתן

 חבר מועצת עיר  -   מר ממליה שלום

 חבר מועצת עיר -   מר אלקנה ויסנשטרן

 חבר מועצת עיר -   מועלם עופרמר 

 סגנית רה"ע -   עדנה שטרניקעו"ד 

  חבר מועצת עיר -   אסולין ציוןמר 

 חברת מועצת עיר  -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר מועצת עיר  -   מר דוד רואי

 חבר מועצת עיר  -   מר ניר יעקובי

 חבר מועצת עיר  -   מר מנחם בן חיים

 חברת מועצת עיר  -   גב' ארביב הילה

 
 :סגל

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 גזבר העיריה  -   מר רונן רוזנפלד

 יועמ"ש של העירייה  -   רוזליס קרןעו"ד 

 מבקר העיריה -   אלישע שלם עו"ד

 רואה חשבון  -   ניר ענבי

 

 :רשמה

 עוזרת רה"ע -   גב' הירשל סימה

 

  קרית אתאמן המניין שלא ישיבת מועצת עיר 

  דתשפ" ניסןב ט',  42.2.42271 ',ד ביום
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 על סדר היום:

  2.42.אישור תקציב העיריה לשנת  72

 פרוטוקול

 

הולכים לתקציב, פותחים ישיבה שלא מן המנין, תקציב העיריה  אנחנו י2 פרץ, רה"ע:

 4 רו"ח ניר ענבי בבקשה7.714לשנת 

4 ₪ ...,313,.00מסתכם לסך של  7.71אוקי4 תקציב העיריה לשנת  נ2 ענבי:

 462 עוד ₪מיליון  730התקציב מורכב, כמעט חצי ממנו זה הארנונה, 

 404ד החינוך נותן לנו הכנסות עצמיות נוספות4 יש לנו משר ₪מיליון 

מהרווחה4 ממשרד הפנים והכנסות ממשרדי ממשלה  464 עוד ₪מיליון 

 אחוז מהתקציב4 1-, כ₪מיליון  77,0-אחרים עוד כ

אנחנו רואים שההכנסות העצמיות שהן למעשה הארנונה, העצמיות  

 .1אחוז מהתקציב וההכנסות ממשרדי הממשלה  .6-הנוספות מהוות כ

מעשה את חוסנה של העיריה, כאשר האחוז של אחוז, זה משקף ל

ההכנסות העצמיות הוא גבוה יותר וההישענות על משרדי הממשלה היא 

 נמוכה יותר4 

אחוז מההוצאות  .6-הפרקים אז קרוב לבצד של ההוצאות, בצד של  

 הולכים לשירותים הממלכתיים, קרי חינוך, רווחה, תרבות, דת וכו'4 

המקומיים שזה למעשה נושא התברואה, אחוז השירותים  40-עוד כ 

גינון, מים, חשמל, כל השירותים האלה4 יש לנו קצת במנהלים מאוד 

אחוז4 קצת פירעון מלוות ותשלומים בלתי  6מאוד רזים, סך הכל 

 רגילים4 

אחוז מהתקציב,  .1אם נלך לנושא של הסעיפים נראה שהשכר מהווה  

4 ₪מיליון  .70מהתקציב  4 הוצאות לפעולות קרוב לחצי₪מיליון  782

אחוז4 הנחות שאנחנו נותנים עפ"י חוק וקצת  0יש לנו קצת פירעון מלוות 
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 הוצאות מימון בסכום מאוד מאוד נמוך4 

אחוז מה שאני רוצה לומר שרוב השכר  .1לגבי השכר מה שאתם רואים  

אחוז מסך הכל  240זה למעשה חינוך ורווחה4 שכר מוניציפלי מהווה רק 

כאשר מרבית השכר זה למעשה פנסיה תקציבית, חינוך  התקציב,

שגם מראה,  77ולביצוע  78יש כאן טבלת השוואה לתקציב ורווחה4 

 4 .00-ל 082-ל 071-משקף את העלייה מ

אנחנו צריכים להציג גם את כוח האדם של הרשות המקומית4 אנחנו  

 .446 עוד 360אחוז מזה זה בחינוך,  62משרות,  4,730רוצים לאשר 

אחוז מהמשרות  41וכל המוניציפלי והאחרים ברווחה  22פנסיונרים, 

אחוז זה משרות של  31משרות4 כפי שאתם רואים בעוגה הזאת  437

 זה המשרות האחרות4  46חינוך ורווחה ורק 

4 ₪מיליארד  7,6תקציב הפיתוח שאנחנו רוצים לאשר הוא בהיקף של  

4 ₪מיליון  .70ו רוצים להוסיף ואנחנ 7,8היה לנו, יש לנו תקציב מאושר 

זה קנה מידה מאוד מאוד גבוה לעיר  ₪מיליארד  7,6-אני חייב לומר ש

בסדר גודל של קרית אתא4 זה גם גבוה לעיר שכפולה בהיקף שלה 

 מקרית אתא4 

בדרך כלל אנחנו רואים היקפי פיתוח של פלוס מינוס תקציב רגיל  

למיליארד, ופה אנחנו הרבה  ..0ומעלה4 כלומר היינו צריכים להיות בין 

 הרבה יותר גבוהים4

אחוז ממנו הולך לטובת עבודות פיתוח, כבישים  .2תקציב, למעשה  

 אחוז למוסדות ציבור וחינוך4  .8ותיעול4 עוד 

אחוז זה קרנות קריה4 יש לנו  72ההיקף של ההכנסות למעשה מורכב  

רייה, משרדי אחוז זה מקורות שמגיעים מחוץ לעי 63-קצת הלוואות4 ו

ממשלה, רמ"י, מפעל הפיס, כל כסף חיצוני למעשה4 יש כאן פירוט של 

 כל התב"רים אחד אחד מאיפה הם מגיעים4 

ויש לנו גם את תקציב הקרנות שאנחנו אמורים לאשר שמראה את  

 קרנות העיריה4 אם יש שאלות, בבקשה4

כפי שהוצג וכפי תודה רבה4 יש מישהו שמבקש להתייחס לתקציב  י2 פרץ, רה"ע:
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 שהועבר אליכם? כן, בבקשה ניר4

ערב טוב4 בכלל ספר התקציב בכללותו כהתייחסות ראשונית, שוב כל  נ2 יעקובי:

המספרים של הסעיפים שרשומים פה באופן מאוד מאוד גנרי וכל פעם 

 מבקשים מחדש לקבל מפורט יותר לדעת לטובת מה הדברים הולכים4 

, נכסים אחרים, שירותים נוספים, לא זה שרשום פה מנגנון, נוער 

 אומרים לנו שום דבר וחבל שאנחנו חוזרים על זה4 

אני רוצה רגע להתייחס, בראשית התקציב יש פה נושא של קידום  

השוויון המגדרי4 רשום פה שנעשתה איזושהי פעילות לקידום השוויון 

המגדרי4 הייתי שמח לראות ולדעת מה הפילוח של העסקת נשים, מה 

נתונים ככה כלליים בשביל לשמוע על פילוח הנשים בדרג הניהולי4 

 קידום השוויון המגדרי4

 08בהיבט של התקציב הכללי אני רואה שיש פה גידול בתקציב של  

משנה שעברה, אם אני לא טועה, וככה ניסיתי להבין לאן הלך  ₪מיליון 

ס, הוא רוב הכסף4 ולצערי אני לא רואה שום שינוי בתקציב של המתנ"

 זהה אחד לאחד לשנים הקודמות4 זאת אומרת אין קידום בשום תרבות4 

בספורט אותו דבר4 באיכות הסביבה שאנחנו נמצאים באזור מאוד  

אלף שקל4 שירותים לזקן שאני משער  .0מורכב יש פה גידול של סך הכל 

-שאלה פעילויות לטובת האוכלוסיה של הגיל השלישי הוקטנה בלעצמי 

 4 ₪אלף  ..7

גם נושא של התגוננות בפני גזים והתקפות והגנה אזרחית, הג"א, בספר  

4 הפיקוח ₪אלף  ..1-ל ₪אלף  002-תקציב אני רואה שזה הוקטן מ

העירוני קטן משמעותית ואנחנו, אני זוכר שאני כל שנה מדגיש את זה 

שאנחנו סובלים מביקורים מבני דודנו מהכפרים ליד בתדירות יום 

סובלים מביקורים של מבקרים בגני ילדים, בגני  יומית4 פשוט

משחקים,, עושים פיקניקים לשעות הלילה המאוחרות, מטרידים נערות 

בכביש רבין, מטרידים לא מעט4 ואני חושב שפיקוח עירוני צריך לחזק 

 אותו בהיבט המאוד מאוד חשוב4 להקטין תקציב אני לא מבין למה4 

התקציב  ₪מיליון  00מבט מאוד כללי, עכשיו אם אני עושה ככה איזשהו  
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4 אני ₪מיליון  48-, החינוך ב₪מיליון  1-גדל, תקציב הרווחה גדל רק ב

, איפה הם נותרו? למה ₪מיליון  86מעגל מספרים למעלה4 נשאר עוד 

אנחנו לא משקיעים אותם בתרבות? אני מנסה להבין את הדברים הללו4 

ם הלכו4 יש פה יותר מדי אני לא מצליח להבין לאן ה ₪מיליון  86

 מספרים שהם לא ברורים4

לגבי התקציב לאישור, יש פה הקמה ושדרוג גני משחקים4 הייתי שמח  

איפה, מה? שמענו על לראות את התוכנית, על אילו גנים מדברים, 

 איזושהי תוכנית אופרטיבית, לוחות זמנים? 

הולכים  עבודות קיץ4 מה זה עבודות קיץ? מה המשמעות? מה, אנחנו 

לשים טפטפות בעיר ומים על התושבים? אני לא מצליח להבין את 

הדברים האלה4 איך אני יכול להצביע בעד תקציב שאני לא מבין מה 

 כתוב פה בכלל4 

אישרנו תיאטרון, עד היום הוא לא הוקם4 אנחנו לא יודעים אפילו מה  

קורה, אם זה עדיין בשלב התכנון4 איפה זה עומד? הקמת משכן 

ומבקשים  .446 מאושר, סליחה, .46לאומנויות מבקשים לאשר פה 

 להגדיל, לשנות4 איפה זה יהיה? מה יהיה? מה לוחות הזמנים? 

הצללה ומגרשי ספורט בבתי ספר4 עשיתם הצללה רק בבית ספר אחד4  

אנחנו שנים מבקשים מה קורה עם שאר בתי הספר? הקיץ הוא נוראי4 

פחות תראו תוכנית4 אתם רוצים שאני יעקב, אני מבין שאתה, אבל ל

אצביע בעד, תראה לי לוחות זמנים4 תגיד לי אחת לחודש בית ספר, 

 יאללה אני מוכן4 

יש פה גם נושא שינוי בלשכת הרווחה, מבקשים להוסיף שינויים4 הקמת  

חניון ציבורי שלב ב', איפה הוא יוקם? כמה חניות, מה יהיה? אפשר 

ולם הרכבות, אגב מאוד מענין אותי, האם לקבל קצת פרטים? שיפוץ א

זה יוחזר לפעילות ספורטיבית או שהוא יישאר עדיין במתכונת הנוכחית 

שלו? יש שמה מרכז קהילתי לקהילה האתיופית, נכון? אז אני רוצה 

 לדעת אם הוא יחזור להיות לפעילות ספורטיבית4 

הסיבות יש המון המון שאלות לגבי הדברים האלה ואני מצטער, אחת  
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 שאני לא אוכל להצביע בשביל הדבר הזה4

 מצוין4 תודה4 רואי בבקשה4 י2 פרץ, רה"ע:

ערב טוב לכולם4 קודם כל הערה טכנית בכלל בכל מה שקשור לזימונים,  ד2 רואי:

, כמויות הדפים 7.71-למסמכים שנשלחים מהעירייה4 חברים, אנחנו ב

, כל מיני דוחות 7.71האלה שמודפסות ונשלחות בדואר של תקציב 

שנתיים, פרוטוקולים, פרוטוקולים של ועדות התכנון שנשלחות, כל 

המועצה כמויות, כמויות, כמויות של דפים4  רבעון נשלחים לחברי

, אפשר לשמור את PDF, עושים מייל, מצרפים 7.71-חבר'ה, אנחנו ב

זה, לתייק את זה4 אני מבין שזאת הבעיה בדיוק, שמזה בדיוק רוצים 

בואו נתקדם4 זאת הערה טכנית לגבי כל  7.71להימנע, אבל דחילק, 

וחד שימסור לנו את זה4 החומרים שנשלחים4 גם שולחים עם עובד מי

 חבר'ה, אפשר לדעת בדיוק למי שלחו ומתי ולמה וכמה4

קודם כל התקציב השנתי הזה לצערי הוא תקציב, שוב, אותה רכבת  

שנוסעת על אותם קוים, אותם שנים, בלי שום שינוי, בלי שום חידוש4 

הבחירות האחרונות הוכיחו בצורה חד משמעית שתושבי קרית אתא 

אחר, משהו שונה, חשיבה מחוץ לקופסא, רעיונות חדשים,  רוצים משהו

יותר קשר עם התושבים4 יותר דיגיטציה, יותר שירותים שניתנים 

 בדיגיטל4

ואני מסתכל על התקציב הזה ואני רואה את קרית אתא, לצערי הרב אני  

אומר את זה, עומדת במקום, שום דבר חדשני, שום דבר מיוחד4 ההיפך, 

בסעיפים השונים, מחלקות שלמות אפילו מקבלות  פה כמו שציין חברי

פחות תקציבים ואנו נמצאים גם בתקופה מיוחדת, אדוני ראש העיר, 

 אנחנו לא נמצאים בתקופה רגילה4 

אני לא רואה שום התייחסות לחרום בתקציב הזה, שום דבר שיכול  

לחזק את הבטחון האישי של תושבי קרית אתא, אני לא רואה שום דבר 

שור להתחדשות עירונית4 רק לפני כמה ימים כולנו ישבנו בבית שק

בחצות הלילה קיווינו שלא ינחתו טילים על מדינת ישראל ועל קרית 

אתא בפרט4 אני לא רוצה לדמיין מה היה קורה אם היו נוחתים טילים 
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בשכונות הוותיקות, בניינים מטים ליפול, תושבים שאין להם מקלטים 

 ק צ'ק תוך כמה דקות למקלט4 בהישג יד להגיע צ'י

כאילו אין מלחמה במדינת  7.71אני לא רואה שום התייחסות בתקציב  

 ישראל, אין איומים על מדינת ישראל ועל קרית אתא בכלל4

אני מסתכל על כל מה שקשור לתרבות התורנית, חבריי מהסיעות  

הדתיות, אני לא רואה שום שינוי בתקציבים לציבור הדתי, לתרבות 

תורנית4 מה שהיה הוא שיהיה4 איזו בשורה אתם מביאים לציבור ה

שלכם? אני מניח שאתם מתכוונים להצביע בעד התקציב4 איזו בשורה 

 אתם מביאים לציבור שבחר בכם? 

אדון עופר מועלם, אתה יודע שתושבי שכונת התימנים וגב עם כבר שנים  

שמה כמה וכמה צועקים, בקושי נוסעים בכבישים4 מדרכות אין, הייתי 

פעמים, אין מדרכות, אי אפשר ללכת בשכונת נוה אברהם4 מה הבשורה 

שאתה מביא למועצת העיר? מה אתם הבשורה שלכם, חברי מועצת 

 העיר החדשים, 

 מדברים ביחד(

 עופר, עופר, עופר סליחה4 סליחה4 י2 פרץ, רה"ע:

 קודם כל תגיב בזמנך, יש לך אפשרות, ד2 רואי:

 בבקשה4 לא להפריע4  י2 פרץ, רה"ע:

חברי מועצת ש"ס החדשים היקרים, מה הבשורה שאתם מביאים  ד2 רואי:

לשולחן המועצה? מה השתנה הלילה הזה, אנחנו לפני פסח, מה השתנה 

 הלילה הזה? 

בבחירות האחרונות הציבור באמת אמר את דברו4 מי שהתעלם חברים,  

בבחירות הבאות4  מהציבור נפגע4 מי שימשיך להתעלם מהציבור, יפגע

אני מציע לכולנו באמת לחשוב על מה הציבור רוצה, לשתף יותר את 

הציבור ואפשר לעשות דברים נפלאים למען תושבי קרית אתא וביחד כל 

הקואליציה מקיר לקיר, אם רק היה רצון להידברות, אם רק היה רצון 

 לשמוע רעיונות חדשים ואם רק היה רצון באמת לקדם את תושבי קרית

 אתא ואת השירותים שניתנים להם4
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 תודה רבה4 הילה, את רוצה לדבר? בבקשה4 י2 פרץ, רה"ע:

משכורות נלוות, , נלוות כרותשכתוב פה משלא, סתם כתבתי איזה דף  ה2 רובין שלם:

משכורות נלוות, הוצאות לפעולות, הוצאות לפעולות, הוצאות לפעולות4 

מנהליות, הוצאות מנהליות, משכורות נלוות, משכורות נלוות, הוצאות 

הוצאות מנהליות4 אתם יודעים על מה מדובר? מישהו? כנראה שלא, 

אבל כנראה הרוב יבואו ויציביעו את אותו דבר ולצערי גם בפסח כמו 

 שאמרת שום דבר לא השתנה, שום דבר לא השתנה גם הלילה הזה4 

אני מסכימה מאוד עם חבריי, התחלנו פה קדנציה חדשה ויש פה נושאים  

בוערים4 והנושאים הבוערים ביותר זה חרום4 חרום4 אנחנו יודעים מה 

קורה סביבנו ואני לא רואה איך בכל הדבר הזה יש תשומת לב שדרושה 

 לחרום4 

איך יכול להיות שהתחדשות עירונית לא קיימת? איך יכול להיות שאין  

 חשיבה למנהלת התחדשות עירונית? מדובר בחיי אדם, לא פחות4

וכשאנחנו מעבר לכל הדבר הזה שקודם כל מדובר על חיי אדם ובחרום,  

אז אלה שחיים פה מה השירות שהם מקבלים? וכמו שחבריי אמרו 

המתנ"ס לא קיבל עוד, כנראה לא יפתחו עוד מתנ"סים בשכונות, רמת 

ורות כן4 המשכורות גדלות, יש סעיפים השירות לא תגדל, אבל המשכ

שלמים שאותו סעיף מקבל את אותו סכום, המשכורות גדלו, שאר 

 המשאבים קטנו4 

מה זה אומר בעצם? שאנחנו משלמים יותר ומקבלים פחות4 אז על הדבר  

הזה מן הסתם אנחנו לא נוכל לאשר4 אנחנו לא מבינים איך מאשרים 

בחשבון לא את מה יכול להיות כאן  סכומים כל כך גדולים ולא לוקחים

בחרום, וכשאנחנו לא בחרום איך יכול להיות שרמת השירות והאיכות 

  החיים כאן לא משתפר4

בנוסף לזה אני רוצה לחזק את מר שניר יעקובי אמר, יש פה מגוון של  

דברים ואני בטוחה שרבים מהם גם מצוינים, למה לא משתפים, עזוב 

ה, אנחנו מוקצה, אתכם, אתכם, אינעל העולם, אותנו, אנחנו אופוזיצי

אתכם4 ראיתם הדמיה? ראיתם מה הולך להיות כאן? הציבור, הציבור 
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רוצה, צמא לראות איך הבניין תיאטרון שלו הולך להיות, מה עם 

האצטדיון? מדברים, מדברים שנים, שנים ולא רואים הדמיה שחוקה 

ת להיות אותו דבר, לו אחת שיכולה להשתנות, יעקב פרץ, היא לא חייב

ואתה לא תאהב אותה אפשר לעשות אחרת, אבל לשתף, להראות, 

 שנהיה גאים במה שאנחנו הולכים להצביע עליו4 

אבל כנראה אתם לא תשאלו שאלות ולא תבינו מה זה אומר הוצאה  

משכורות, נלוות, את אותן לפעולות, הוצאה לפעולות, הוצאה לפעולות, 

ום ושום דבר וכל הדבר הזה זה תקציב אחד שורות שלא אומרות כל

 מנותק, מלא בהסתרה, שאנחנו לא נהיה חלק ממנו4 

 תודה רבה4 בבקשה אלקנה4 י2 פרץ, רה"ע:

אני רוצה לדבר על הנושאים של הגנים של הציבור החרדי שמאוד  א2 ויסנשטרן:

שקופים ואין להם שום התייחסות כבר למשהו שנים4 אני רוצה להקריא 

קיבלתי מאמא חרדית4 לכבוד חברי מועצת העיר, אני אמא מכתב ש

שלומדת זו השנה השניה בגני הילדים של עמותת  1חרדית לילדה בת 

 רשת הגנים בקרית אתא4 

כידוע עיריית קרית אתא לא מפעילה במדור גני הילדים גנים חרדיים  

 ולא קיים מושג כזה גני ילדים למגזר החרדי בעיריית קרית אתא4 לצערי

 למרות הבטחות חוזרות ונשנות מצב הגנים גרוע ומחפיר4 

הגנים נמצאים במבנים שכורים וישנים, ללא ממ"ד כלל ושאינם  

מותאמים לגן ילדים ועם ציוד עלוב ולא תואם גיל4 הגננות מתמודדות 

עם מחסור בחומרי יצירה ופעילות, מתקני החצר המעטים מתאימים 

 ומצב החצרות מזעזע4 לילדי מעון במקרה הטוב, ההצללה

לעומת זאת השכנה בקומה מעלי שולחת את הילדה שלה לגן דוכיפת  

שזה גן עירייה מרווח, מסודר ויפה במבנה מותאם וחדיש עם ממ"ד ועם 

 שפע מתקנים וציוד מתקדם4 חצרות מסודרות והצללה תואמת4 

למה הילדה שלי לא מקבלת את כל מה שהשכנה שלה מקבלת? האם  

ילדה שלי סמיך פחות? אני מצטט4 האם זה שאני רוצה חינוך הדם של ה

 חרדי עושה אותי סוג ב'? בשום מקום לא קיימת אליה כזו4
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ברצוני לציין, כותבת האמא, ששוחחתי עם ההנהלה שמפעילה את  

הגנים וביקשתי הסברים4 אכן הם הפנו אותי לעיריית קרית אתא 

מצפים ודורשים לקבל שמסרבת לבנות גנים לילדים החרדים4 אנחנו 

 פתרון בענין בהקדם4 זה תפקידכם ושליחותכם4 על החתום האמא4 

 צודק4 ה2 רובין שלם:

 כל מילה מיותרת4 תודה רבה, אני לא צריך,  א2 ויסנשטרן:

 אני לא, לא, ה2 רובין שלם:

ראש העיר, אתה מבין שהמכתב מדבר בעד עצמו והמצב, אני יודע לייצג  א2 ויסנשטרן:

י4 והמצב המזעזע הזה לא יכול להימשך4 לא יכול להיות את עצמ

 7,0מיליון פלוס תקציב פיתוח של  ..6שמביאים כאן תקציב של 

 מיליארד ועשרות תב"רים בשנה, עם אפס בניית גנים חרדיים4 

 נכון4 ה2 רובין שלם:

שהם  0, 1, 8ילדים מגילאי  ..7-רק לסבר את האוזן, מדובר בלמעלה מ א2 ויסנשטרן:

אני מתנגד באופן גורף לכל התקציב שקופים והעיריה לא סופרת אותם4 

 הזה4 תודה רבה4 

 צודק במאה אחוז4 ה2 רובין שלם:

 תודה רבה4 ציון אסולין בבקשה4 י2 פרץ, רה"ע:

כשנבחרתי  08אני ברשותכם רוצה להזכיר לכם, אני היחיד פה בשנת  צ2 אסולין:

4 זה היה התקציב וזיסר ז"ל היה ₪מיליון  .1-התקציב עמד על פחות מ

 מציג לנו את זה ואני חושב לזכור את העבר עם הפנים לעתיד4 

היה התקציב, הסתכלתי בארכיון  ₪מיליון  .1-אני חושב, מה? פחות מ 

שלי4 אני חושב שהתקציב הוא די טוב4 אני גם אמרתי את זה אפילו גם 

במערכת הבחירות, יש פה התייעלות משנה לשנה ויש פיתוח שאי אפשר 

לא לראות אותו4 אם זה בגני המשחקים היפים והמודרניים 

מהתקציב הולך למערכת החינוך4 לא בכל  אחוז .0והמתחדשים שיש4 

 אחוז מהתקציב4  .0אחוז, מעל  .0-עיר התקציב מגיע ל

התיאטרון שדיברת, ניר, אני בוועדת מכרזים, יושבת פה גם עטרה,  

ישבנו ימים כלילות וזה אני מתאר לעצמי שממש בחודש, חודשיים 
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ון הזה הקרובים זה יועלה וזה הולך להיות משהו מאוד מיוחד התיאטר

 וזה יהיה משהו באמת מפואר4 

אני חושב שקרית אתא ולא יודע, הוותיקים זוכרים את הכבישים ואת  

והדברים השתנו4 לכן  המדרכות ואת התעלות הפתוחות בקרית בנימין

מיליארד,  7,0אני חושב שהתקציב הוא תקציב טוב, תקציב מצוין עם 

 כמו שהזכיר אלקנה, אנחנו נראה את הדברים4

אני יודע מידיעה שראש העיר עשה ימים כלילות בירושלים בגלל ו 

המלחמה, שלא יעצרו את התקציב למטרונית, לכביש סובב אתא4 הוא 

היה ימים כלילות, ואני אומר לכם את זה מידיעה, לא ממנו, מאחרים 

שהוא ישב אצל השרים כדי שימשיכו את כל הפרויקטים שקמו בקרית 

 אתא4 

תקציב הוא מאוזן, הוא טוב ומתקדם4 זו דעתי ואנחנו ולכן אני חושב שה 

 רואים את זה גם בשטח4

 תודה רבה4 יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? כן מנחם, בבקשה4 י2 פרץ, רה"ע:

ברשות ראש העיר, המון הצלחה4 אני רוצה להתייחס לבעיה שלדעתי  מ2 בן חיים:

ט של תלמידים היא אפילו קצת כאובה4 אני מדבר, יש כאן מספר לא פשו

שיוצאים כל יום מפה, מהעיר שלנו שהיא עיר גדולה, עיר ברוך השם 

מבורכת בתושבים וילדים ויוצאים, בחינוך המיוחד הם יוצאים לערים 

 אחרות4 

אני רוצה להתייחס גם שהיתה לי שיחה עם מישהי מקרית ים שהיא  

תלמידים יוצאים כל יום ממסגרת החינוך  ..4בחינוך, בסביבות 

 המיוחד4 למה שלא נאפשר את זה בעיר?

 כן4  י2 פרץ, רה"ע:

 עם התקציב של החינוך שיש לנו, עם האנשים הטובים שיש לנו4  מ2 בן חיים:

 הגדלה של התקציב של החינוך המיוחד4  ה2 רובין שלם:

 מאה אחוז4 י2 פרץ, רה"ע:

 כולל הגדלה4 כן4 מ2 בן חיים:

וד מישהו שמבקש להתייחס? מנחם, אני אשמח תודה רבה4 תודה4 יש ע י2 פרץ, רה"ע:
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מאוד להסביר לך את כל העולם של החינוך המיוחד והמשמעויות 

שבתוכו4 יש המון מסגרות בחינוך המיוחד, יש גם אצלנו בעיר המון 

מוסדות שאנחנו קולטים אנשים מבחוץ4 יש גידול גדול מאוד בסוג 

לים על זה מאוד מסוים, בפלח מסוים של החינוך המיוחד4 אנחנו עמ

 קשה, אנחנו נותנים לזה פתרונות בתוך בתי הספר שלנו4 

 זה מופיע בתקציב הגידול? ה2 רובין שלם:

במסגרת הטבעית, אנחנו נמצאים ממש ממש שם4 ולכן כל הנושא של  י2 פרץ, רה"ע:

העולם של החינוך המיוחד זה יהיה עדיף שיום אחד אם תרצו באמת 

 אז אני אשמח לעזור לך לדעת ולהבין יותר4ללמוד אותו ולהבין אותו 

אני רוצה להקריא את הצעת ההחלטה של התקציב4 תקציב רגיל על סך  

מיליארד, כולל הלוואה  4-7,6 תקציב פיתוח על סך כ₪מיליון  318,.00

שנה מאחד הבנקים בריבית גבוהה של  40-ל ₪מיליון  77-לפיתוח בסך כ

 תנה בשיעור של הפריים4 אחוז או הלוואה עם ריבית שמש 6עד 

 ג' תקציב הקרנות כמפורט בספר התקציב4 

 ד' תקני כוח אדם כמפורט בספר התקציב4  

ה' להסמיך את מנכ"ל העיריה, מר בני חזן, וגזבר העיריה, מר רונן  

ע"י הבנק לצורך קבלת רוזנפלד, לחתום על המסמכים הדרושים 

לבנק על דרך השעבוד של הכנסות ההלוואה וכן לצורך משכון והמחאה 

 העיריה מכל מין וסוג שהוא המגיעים לה ושיגיעו בעתיד4 

אחוזים  0הלוואה לצורך אשראי בנקאי בבנקים שונים בגובה של  

 לפקודת העיריות4  7.7עפ"י סעיף  7.71מהתקציב הרגיל לשנת 

אושר4  7.71נגד4 תודה רבה4 תקציב העיריה לשנת  6מי בעד? מי נגד?  

 4 7.71סיימנו את הישיבה שלא מן המנין על תקציב העיריה לשנת 

 

 סוף הישיבה

 


